

Ad Hoc Meldung am 24.10.2025

Rath AG: Gewinnwarnung am 24.10.2025

Rückgang des EBIT für das Geschäftsjahr 2025 erwartet

Wien, 24. Oktober 2025 – Der Vorstand der Rath AG teilt auf Basis einer aktuellen unternehmensinternen Prognose mit, dass für das Geschäftsjahr 2025 ein Rückgang des Ergebnisses vor Zinsen und Steuern (EBIT) gegenüber dem Vorjahr erwartet wird.

Ursächlich für die rückläufige Ergebnisentwicklung sind deutliche Umsatzrückgänge infolge einer weiterhin schwachen Marktnachfrage. Diese ist insbesondere auf Kundenauftragssistierungen sowie auf einen intensiveren Preiskampf zurückzuführen, wodurch mehrere Aufträge nicht gewonnen werden konnten.

Zur Ergebnisstabilisierung wurde zu Jahresbeginn ein umfassendes Kostensenkungs-programm initiiert, dessen positive Effekte sich überwiegend im zweiten Halbjahr 2025 in der Gewinn- und Verlustrechnung niederschlagen werden. Dennoch rechnet der Vorstand aufgrund der unerwarteten Umsatzrückgänge mit einem negativen EBIT in Höhe von rund EUR 2,0 Mio.

Kontakt für Rückfragen:

Andreas Pfneiszl

Speaker of Executive Board

Andreas.pfneiszl@rath-group.com

Rath AG: profit warning 24.10.2025

Decline in EBIT expected for fiscal year 2025

Vienna, October 24, 2025 – The Management Board of Rath AG announces, based on the company's latest internal forecast, that a decline in earnings before interest and taxes (EBIT) is expected for the 2025 financial year compared to the previous year.

The anticipated decline in results is primarily due to a significant decrease in revenue resulting from continued weak market demand. This is mainly attributable to order suspensions by customers and intensified price competition, which led to the loss of several contracts.

To stabilize earnings, a comprehensive cost reduction program was initiated at the beginning of the year, the positive effects of which are expected to be reflected mainly in the second half of 2025 in the income statement. Nevertheless, due to the unexpected drop in sales, the Management Board anticipates a negative EBIT of approximately EUR 2.0 million.

Contact for further inquiries:

Andreas Pfneiszl

Speaker of Executive Board

Andreas.pfneiszl@rath-group.com